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Abstract (en)
[origin: WO2020126089A1] The invention relates to a chiselling hand-held power tool (1) having a tool holder (2) for holding a tool (3) on a working
axis (7), an electric motor (8), and a hammer mechanism (4). The hammer mechanism has an excitation piston (12) coupled to the motor, a hammer
(13) guided on the working axis and a pneumatic chamber (18) closed by the excitation piston and the hammer for coupling a movement of the
hammer to the excitation piston. The rotational speed of the electric motor corresponds to at least 20 times the blow rate of the hammer mechanism.

Abstract (de)
Eine meißelnde Handwerkzeugmaschine (1) hat einen Werkzeughalter (2) zum Haltern eines Werkzeugs (3) auf einer Arbeitsachse (7), einen
Elektromotor (8) und ein Schlagwerk (4). Das Schlagwerk hat einen mit dem Motor gekoppelten Erregerkolben (12), einen auf der Arbeitsachse
geführten Schläger (13) und eine von dem Erregerkolben und dem Schläger abgeschlossene pneumatische Kammer (18) zum Ankoppeln einer
Bewegung des Schlägers an den Erregerkolben. Die Drehzahl des Elektromotors entspricht dem wenigstens 15-fachen einer Schlagzahl des
Schlagwerks.
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